

## Protokoll Styrelsemöte nr 5 2019 Ale GK

**Tid och plats:** onsdagen den 24 april 2019 kl 18.00 på Alfhems Kungsgård

### Närvarande

Merja Forsäng	MF	ordförande
Magnus Sundén	MS	vice ordförande
Camilla Jensen	CJ	ledamot
Lennart Johansson	LJ	ledamot
Robert Andersson Vestlund	RAV	suppleant
Christian Palmkvist	CP	suppleant
Håkan Andreasson	HA	suppleant
Anders Eriksson	AE	adjungerad

### 1. Mötets öppnande

Ordförande Merja Forsäng hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

### 2. Val av justeringsperson jämte ordförande

Till sekreterare väljs Magnus. Till att justerare dagens protokoll väljs Camilla Jensen.

### 3. Godkännande av dagordningen

Föreslagen dagordning godkänns med tillägg av några ytterligare punkter som skickats ut.

### 4. Utseende av ersättare

Robert Andersson Vestlund ersätter Lotte som är frånvarande.

### 5. Föregående protokoll

Styrelsen beslutar lägga föregående styrelsemötesprotokoll till handlingarna.

### 6. Uppdatering av att-göra-listan

Vi går igenom och uppdaterar att-göra-listan.

#### 1. Ekonomi, Håkan (ca 15 min)

- Resultat mars 2019, summa intäkter når nu ca 5,1 miljon. Underhåll av banan i form av gräsfrö har köpts pga den torra sommaren och kostnader för gödsel har tagits direkt istället för att sprida ut kostnader på året. Ser bra ut i övrigt enligt Håkan.
- Kundfordringar medlemsavgifter. Ca 200000kr kvar från dagens datum. 60st som inte betalt blandat greenfee medlemmar och fullvärdiga.
- Likviditet har vi sammantaget 2 miljoner, ca 300000kr mer än föregående år.
- En marknadsundersökning har gjorts och vi låg på 4,11 % i ränta men fick sänkt till 2,98 %. Andra klubbar låg mellan 2,5 - 3,7%. Handelsbanken fick förslaget att gå in med en högre sponsring men avböjde detta. Vi väntar med beslutet om att ev. amortera våra lån.
- Medlemsläget till dags datum är 38 nya medlemmar totalt. 7st fullvärdiga har lämnat. Idag har vi ett 20-tal nybörjare på 3190kr/person på väg in.

## 2. Lägesrapport Kansliet , Henning (adjungerad ca 15 min)

- Schema för gruppträning under säsongen? Lektionsschema i Proplanner.- Henning har haft fullt upp så inte kunnat agera. Fredrik som skall anställas har ställt till det men kommer snart anlända.
- Receptionspersonal för säsongen. Aktuellt läge är att Anton från Läringsgymnastiet skall vara praos hos oss på måndag och tisdagar. Alice, en yngre tjej är under upplärning för arbete på helgerna. Fredrik skall stötta upp Henning med mest tid enligt tidigare skiss på bemanningsschema som Henning har fått.
- Checklistor för receptionspersonal är klara.
- Kortskrivaren är ostabil och skall justeras. Henning/Lennart tar tag i detta.
- Läget Juniorkommitté + start juniorträning och antal juniorer. 34st till antalet i år. Samma som föregående år. Måste skapa en tydlig budget för juniorer, tävlingar som kan inspirera och träningar med andra klubbar. 29 april börjar träningen. – Det pengar som behövs finns adresserade till juniorverksamhet från bidragen från Gräsroten samt fonden efter Göran Svensson. Vi ber Anders N ta fram hur mycket pengar finns reserverade för juniorverksamhet.
- Genomgång av medlemmar som inte betalat och av olika anledningar inte vill fortsätta.
- Korthålsbanan är öppen men greenerna skall sås om.
- Juniortävling söndagen den 28 april som tar stor del av dagen och är enligt personalen dumt pga banan kan vara både ha frost och för att det är många som vill spela säsongens första runda. Tävlingskommittén bör stämma av med personal och styrelse kommande år innan tävlingsprogrammet för året spikas.
- Möten mellan personalen, Pro/Restaurang/Bana för att stämma av veckan som kommer. Tisdagar kl 13:00 blir en bra dag. En från styrelsen skall också försöka medverka.
- OnTee är en ny app som är knuten till Golfhäftet som vi skulle behöva marknadsföra. Styrelsen är tvetydig och får fundera tills nästa möte. 31 maj måste man bestämt sig. Medverkan är gratis och skulle ge klubben 20kr /medlem som laddar ner appen och 10kr per bokad tid utomlands. Beslut tas nästa möte.
- Greatdays är ett gåvoföretag som vill sälja gåvokort till oss. Styrelsen tar beslut nästa möte.

## 3. Lägesrapport Banan/Byggnader, Anders E (adjungerad ca 15 min)

- Aktuella arbeten på banan. Hål 7 läggs nu gräs på . Regn behövs för att det skall bli bra resultat. Varit frost och torka - tuffa förutsättningar att få tillväxt. 10:ans tee öppnas när tillväxt kommer igång , det behövs stödsås.
- Tankar från städdagen inför nästa år är att vi är nöjda med detta året. Fungerande verksamhet som vi fortsätter med, krattning av kvistar och städ runt klubbhus och ha öppen shop för att sälja rangekort etc.
- Larm och kamera – maskinhallen? Henning kollar offert för detta. Nya studion kommer eventuellt också behöva samma..
- Plan för att öppna ordinarie tees blir på fredag den 26 april. Bilförbud gäller tills vidare.
- Problem med spelare som inte har anmält/bokat tid samt startar från hål 10. Förslag till åtgärder skulle kunna vara; ”Du skall ha bokat en tid och checkat in. Start 06:00 som tidigast. Start från 10:an fungerar om det är okej med kansliet och då endast efter kl 8. ” Förslag på ny skylt där det står: Beträd ej banan vid frost, laga dina nedslagsmärken, lägg

tillbaka din torv och ha en trevlig runda

#### 4. Information, diskussion, beslut

- Läget och arbetsplan vidare för vinterisolerad range/studio från mötet den 4 april – under slutet av april början av maj färdigställs taket och under sponsorresan den 10 maj sätter Henning ihop ett paket där vi söker sponsorer, fattas idag ca 50-60000kr för att helt färdigställa.
- Merja informerade om diskussionen hon har haft med GGF om externa tävlingar från GGF/SGF under april på Ale GK.
- Vad gäller för chipping/pitching till puttingsgreenen nedanför restaurang? Vi fortsätter som det är idag att det är tillåtet och personalen på banan har rätt att säga till eventuella personer som inte följer sunt förnuft.
- Fritt medlemskap för sommarpersonal i receptionen, Fredrik får ett greefeemedlemskap.
- Köp av TV till klubbbrummet och till receptionen – Beslut att Henning införskaffar dessa två. Henning undersöker också om han har fler apparater att tillgå.
- Prova på kvällar - fortsätta som tidigare på torsdagar.
- Rätt vägbeskrivning till Ale GK via Google Maps, Robban undersöker men ännu inte klart.
- Medlemsfest i sommar låter trevligt. Augusti låter som en bra månad och vi kontaktar några nyckelpersoner som kan hjälpa till. Merja kontaktar.

#### 11. Övrigt

- Förslag om bänkar på banan via Chris som alla uppskattar och vi skall hitta bänkar som passar banan. Vi tar beslut på att fixa några stycken och alla skall leta efter alternativ till nästa möte. Även vad som skall kunna stå på bänken, en text som anknyter något till klubben, en prestation eller dylikt.
- Golfvärdar och starters vid öppning av banan nästa år för att skapa en trevlig atmosfär från start. Golfvärdar är önskvärda på banan även året runt och vi börjar med att ställa frågan till Bertil Hansson om ideer hur hitta dem. En eventuell budget kan komma att diskuteras.

#### 12. Nästa styrelsemöte

21 maj blir nästa möte

#### 13 Avslutning

Merja tackar för ett bra möte och frågar om alla fått komma till tals och att vi ses snart igen.

